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دغدغه بسکتبالیست ها از زبان گارد تیم ملی

اقتصــاد کیش- ســالاری مدیر 
باشــگاه علــم و ادب رودان گفــت: 
فوتســال رودان اســتعداد هــای ناب 
بســیاری دارد که باشگاه علم و ادب از 
بدو تاســیس بطور مستمر در سطح اول 
استان فعال بوده، اما از نبود زیر ساخت 
های باشگاهی مناسب و استاندارد رنج 

می برد.
مســئله توجه کردن به ورزش و 
اهمیت دادن به آن موضوعی بسیار مهم 
و آشــکار است که البته،مسئولان هم بر 
آن آگاهــی و تاکید دارند اما متاســفانه 
استان هرمزگان و بویژه شهرستان رودان 
این روزها با مشکلات عدیده ای مواجه 
است. نبود زیرســاخت های مناسب و 
حمایــت های مالی موجب نابودی و به 
تعطیل کشاندن بعضی از ورزش ها شده 
اســت که اگر  به این موضوع رسیدگی 
نشود سبب ســرخوردگی نوجوانان و 
جوانان ورزشــکار این بخش می شود 
و آسیب های جبران ناپذیری به جامعه 

وارد  شود.
سرانه فضای ورزشی هم اکنون در 
این شهرســتان کمتر از یک متر است و 
این موضوع با داشتن ورزشکاران نامی 
در رشته های مختلف ورزشی از جمله 
فوتبــال، وزنه بــرداری، دو ومیدانی  و 
رشــته های رزمی، در شان ورزش این 

منطقه نیست.

محمدرضا ســالاری فوتسالیست 
هرمزگانــی و مدیــر و مربی باشــگاه 
فوتســال علم و ادب رودان اظهار کرد: 
در طی یکی دوســال گذشته، با حضور 
در باشــگاه علم و ادب و تیم داری در 
این رشــته، یک شور و هیجانی رو بین 
علاقه مندان و دوســتداران به این رشته 
بوجــود آمد و تقریبــا در تمامی رده ها 
هم آقایان و بانوان در ســطح اول استان 

حضور داشتیم.
مدیر باشــگاه فوتسال علم و ادب 
رودان افــزود: با برپایــی اولین پایگاه 
اســتعدادیابی باشــگاه در شهرستان و 
برگــزاری لیگ فوتســال شهرســتان، 
افزایــش علاقــه مندی به این رشــته 
دوچندان شــد اما متاسفانه بدلیل برخی 
مشــکلات و عــدم همــکاری برخی 
مســئولین، خیلی تمایلی به ورود و حل 

مشکلات این عرصه نشان نمی دهند.
سالاری ادامه داد: امیدوارم تمامی 
مشکلات و این بیماری منحوس ریشه 
کن شــود تا بازهم بتونیم با قدرت یک 
فوتســال پر هیجان را در رودان داشته 
باشــیم چرا که این شهرستان سرشار از 
استعدادهای ناب در این رشته ورزشی 
اســت که متاســفانه عدم زیر ساخت 
های مناســب و استاندارد و عدم امکان 
مالی باشــگاه ها و نبودن اسپانسر مالی، 

فوتسال را در رودان رنج می دهد.

نبــود تیــم های مطــرح در 
مسابقات، باعث دلسردی جوانان 

اهل ورزش می شود
ســالاری ادامه داد: متاسفانه این 
روزها که مشــکلات اقتصادی و تورم 
گریبان گیر مردم شده است، تنها چیزی 
که می تواند باعث دلگرمی جوانان شهر 
و اســتان شود و کمی حالشان را خوب 
میکرد، حضور تیم فوتسال آذرخش در 
سطح اول کشــور بود، خیلی از باشگاه 
ها و بازیکنانی که به ســمت این رشته 
ورزشی روی آورده بودند فقط به شوق 
و آرزوی حضور در این باشگاه بود که 
شاید ســکوی پرتابی برای پیشرفتشان 
باشد اما متاســفانه روز به روز ضعیف 
تر می شود و قطعا نبودن تیم هایی مانند 
آذرخش باعث دلسردی جوانان و زیاد 

شدن قلیان سراها می شود.
وی توسعه و موفقیت در فوتسال 
را کشــف و پرورش استعدادها دانست 
و عنــوان کــرد: ورود حامیــان مالی و 
پایگاه های استعدادیابی می تواند برای 
توســعه این رشــته مفید باشد و بحث 
کشــف و پرورش استعدادها هم اکنون 
تبدیــل به یک موضوع پیچیده و رقابتی 
شده تا جاییکه کشف استعداد به معنای 
تجاری برای بازیکن و باشــگاه دارد و 
توســعه فوتســال وتوجه بســیاری به 
جنبــه های اقتصادی آن و علاقه فراوان 
نوجوانــان و جوانان برای پیوســتن به 

دنیای حرفه ای موجب می شود.
اســتعدادیابی از هــدر رفت 
سرمایه و زمان جلوگیری می کند

ســالاری همچنین گفت: باشگاه 

داران و مدارس فوتسال با استعدادیابی 
از بیــن داوطلبان از هــدر رفتن پول، 
ســرمایه و وقت خــود جلوگیری کنند 
و در واقــع باید اســتعداد یابی به معنا 
واقعــی خــود یعنی نخبه یابــی انجام 
شــود تا شــاهد ظهور یک نسل خوب 
باشــیم. این فوتسالیست رودانی اضافه 
کرد: فوتســال رودان استعداد های ناب 
بسیاری دارد و خداروشکر باشگاه علم 
و ادب در این ســه سال از بدو تاسیس 
بطور مســتمر در ســطح اول استان در 
تمامــی رده هــا، هم در بخــش آقایان 
و هــم در بخــش بانوان فعــال بوده و 
باوجــود پایگاه اســتعدادیابی و برنامه 
۵ســاله باشــگاه که هدف ما رسیدن به 
لیگ کشوری اســت ان شاءالله بتوانیم 
فوتســال رودان را بــه جایگاه خود در 

سطح کشور برسانیم.
مدیر و مربی باشــگاه 

رودان،  ادب  و  علــم 
پیشــرفت فوتســال 
نیازمنــد  را  رودان 
حمایت مسئولین و 
ورود حامیان مالی 
دانســت و تصریح 
کــرد: بــا حمایت 

مســئولین و وجود 
اسپانســر قطعا شاهد حضور جوانان 
بهشت جنوب در سطح اول خواهیم 
بود و متاســفانه بســیاری از مدارس 
فوتســالی با آغاز تابستان شروع بکار 
می کننــد و با پایان فصــل گرما به 

خواب زمستانی می روند.
ســرگرمی صرف، آفت 

استعدایابی در ورزش است
وی ادامــه داد: ایــن مــدارس با 
هدف استعدادیابی تاسیس می شوند و 
اما آنچه در ادامه راه سبب تغییر سیستم 
این مدارس می شــود نگاه تجاری در 
مســئولین این آموزشــگاه ها است و 
حتی برخی از خانواده ها هم برایشــان 
فرقــی ندارد که در کدام مدرســه و با 
چــه هزینه ای ثبت نــام کنند و فقط 
می خواهد که فرزندان شان 
ســرگرم  چندســاعتی 
باشــد  و اینهــا قطعا 
اســتعداد  های  آفت 

یابی در فوتسال است.
خاطر  ســالاری 
نشــان کرد: از تمامی 
شهرستان  مســئولین 
بــه  دارم  تقاضــا 
اســتعدادها در این 
رشــته بها بدهند و 
ورزشی  رشــته  این 
را حمایــت ویژه کنند 
چراکه رودان هم اکنون در 
بخش بانوان در آستانه لیگ 
برتری شدن اســت و در فوتسال 
آقایان هم حرف هــای زیادی برا 
گفتــن دارد و اگر کمی مســئولین 
دلســوز باشند شاهد تحولی عظیم 

خواهیم بود.

هاله ای از مشکلات بر گرد 
استعدادهای ورزشی هرمزگان

گروه ورزشي - ملی پوش تیم ملی 
بسکتبال ایران گفت: نحوه بستن قراردادها 
از ســوی باشگاه ها دغدغه اصلی بازیکنان 
است که امیدوارم باز هم باعث متضرر شدن 

بسکتبالیست ها نشود.
 رســول مظفری دربــاره قراردادش 
برای فصل پیش روی لیگ برتر بســکتبال 
ایران گفت: با یکی دو تیم صحبت کرده ام، 
حتی با باشــگاه ذوب آهن که آقای کوهیان 

برای فصل جدید ســرمربی این تیم هست 
هم مذاکراتی داشتم، اما گویا مبلغی که اعلام 
کردیم مورد قبــول آن ها نبوده و فعلا هیچ 
قراردادی با باشگاه خاصی نبسته ام. در حد 
صحبت با چند باشــگاه  مذاکره داشته ام اما 
چیزی قطعی نشــده است. او در واکنش به 
این موضوع که آیا احتمال بازگشتش به نفت 
هم وجود دارد؟ اظهــار کرد: اتفاقا با آقای 
ســامری هم صحبت کردیم، اما باید ببینیم 
شــرایط چگونه خواهد بود تا در صورت 
فراهم بودن موارد مورد نظر طرفین قرارداد 
ببندیم، فعلا چیزی قطعی نیست. ملی پوش 
تیم پتروشــیمی در فصل گذشــته لیگ، با 
اشاره به دغدغه بازیکنان درباره نحوه بستن 
و پرداخت شدن قراردادها از سوی 
باشــگاه ها، تصریح کرد: سال قبل 
هم متاســفانه آنطور که باید مبلغی 
کــه در قراردادها بســته بودیم را 
دریافت نکردیم، چرا که قراردادهای 
ما به صورت شــرطی بسته شده بود. 
این موضوع پرداخت قراردادها دغدغه 
اصلی بازیکنان است، امیدوارم باشگاه ها 
به گونــه ای قرارداد ببندند که اگر باز هم 
لیگ تعطیل شد بازیکنان متضرر نشوند. 
او افزود: به نظرم در چنین شــرایطی اینکه 

قراردادها شرطی باشند اشتباه است و دغدغه 
بازیکنان همین مسئله است، اتفاقی که بخاطر 
تعطیلی فصل گذشــته لیگ رخ داد. ما برای 
اینکه قرارداد خود را کامل دریافت کنیم باید 
به جمع چهارتیم یا فینال می رسیدیم که لیگ 
تعطیل شد و بازیکنان متضرر شدند. در لیگ 
ایران هم آنچنان تماشاچی و اسپانسر نیست 
که تبلیغات زیاد باشــد. امیدوارم این بحث 

قراردادها برطرف شود. 
بازیکن پســت دو تیم ملی بسکتبال 
ایران، در پاســخ به این سوال که آیا قرارداد 
فصل گذشــته اش با پتروشیمی را دریافت 
کرده اســت؟ توضیح داد: به هر حال تسویه 
کردیم و باشــگاه به تعهــدات خود عمل 
کــرد، ولی خب ادامه لیگ برگزار نشــد و 
قراردادهای ما شرطی بود که متضرر شدیم، 
اتفاقــی که در تیم نفت هــم افتاد. امیدوارم 
قراردادها طوری بســته شــود که بازیکنان 

حداقل به پول خودشان برسند.
ملی پوش بســکتبال ایران، در مورد 
زمان اعلام شــده برای شــروع مسابقات 
لیگ نیز گفت: اواخر مهر ماه برای شــروع 
مســابقات تعیین شده اســت که امیدوارم 
دوبــاره عقب نیفتد. من از برج ســه یعنی 
اول خــرداد ماه تمرینات خودم را شــروع 

و خــوب هم تمرین کــرده ام، فکر می کنم 
زمان مناسبی اســت. ان شاءالله زودتر لیگ 
برگزار شــود که باعث خوشــحالی است. 
مدت ها است از بسکتبال دور بوده ایم و در 
حقیقت دوری از این رشــته که شغل اصلی 
ما اســت، ناراحت کننده است. امیدوارم با 
تماشاگر یا بدون تماشاگر لیگ برگزار شود. 
مظفری با اشاره به اهمیت سلامت بازیکنان 
و ایجاد زیرساخت های لازم برای برگزاری 
مسابقات لیگ در شرایط کرونا، اظهار کرد: 
امیدوارم مسئولان فدراسیون و ورزش کشور 
برای این موضوع هم راهکارهای مناسب را 
در نظر بگیرند تا خدایی نکرده اتفاق خاصی 
رخ ندهد. ترس بیشــتر بازیکنان هم همین 
موضوع اســت که ویروس کرونا در میان 
ورزشکاران این رشته شیوع پیدا نکند.  او در 
پاسخ به آخرین سوالی مبنی بر اینکه آیا کنار 
کشیدن پترو از لیگ حتمی شده است؟ اظهار 
کرد: چندباری به مدیرعامل باشگاه پیام دادم 
در این مورد صحبت کنیم که گویا نتوانستند 
حرف بزنند، اما فعلا این موضوع صد درصد 
نیست. شخصا امیدوارم پتروشیمی در لیگ 
باشد چون یکی از بهترین باشگاه ها از لحاظ 
امکانات تمرینی برای بازیکنان جوان است. 

امیدوارم پترو منحل نشود.

خرید های تابستانی احتمالی رئال مادرید؛ کهکشان تکمیل می شود
گروه ورزشــي -  تیمــی که الان 
در اختیــار زین الدین زیــدان قرار دارد، 
مشــکل و کمبود چندانــی ندارد و خب 
ایــن موضوع با قهرمانی شایســته آن در 

لالیگا هم به اثبات رسید.
در واقع این برتری رئال مادرید در 
داشــتن تیمی پرمهره تر بود که سبب شد 
این تیم در ایام برگزاری فشرده بازی های 
لیگ پس از وقفه کرونا از بارسلونا سبقت 
بگیرد و با چالــش فیزیکی پیش رویش 
به خوبی دســت و پنجه نــرم کند و در 
نهایــت قهرمانی را به چنگ آورد. در این 
تیم ســرخیو راموس یــک مهره کلیدی 
بــود اما کاپیتان کهکشــانی ها الان دیگر 
34 سال ســن دارد پس شاید بهتر باشد 
که رئال مادرید در تابستان امسال به فکر 
جذب یک مدافع میانی جدید باشد. دایو 
اوپامکانو بازیکن تیم زیر 21 ســاله های 
فرانسه که برای باشــگاه لایپزیگ بازی 
می کند، گزینه ای بســیار محبوب است 
امــا این خریــد تنها زمانی بــرای رئال 
امکان پذیر خواهد بود کــه بتواند ناچو 

فرناندس را بفروشد.
دونــی فان دبیک هافبــک هلندی 
آژاکس هم همچنــان یکی از گزینه های 
مدنظــر زیزو برای تقویــت خط میانی 
تیمش اســت. با وجــود اوج گیری فده 
والــورده در این فصل، رئــال مادرید به 

جذب یک نیروی جوان و تازه نفس برای 
تقویت خط میانی اش نیاز دارد. پل پوگبا 
هافبــک منچســتریونایتد گزینه اصلی 
زیدان بود اما با راهیابی شــیاطین سرخ 
به لیگ قهرمانان تقریباً غیرممکن اســت 
که دست زیزو به هموطنش برسد، ضمن 
اینکه پــرس هم الان تمایلی به پرداخت 
رقمی بالا برای خرید پوگبا ندارد. با این 
حال رئــال مادرید به یک هافبک دفاعی 
جدید نیــاز دارد چرا که در حال حاضر 
هیــچ ذخیره ای برای کاســیمیرو وجود 

ندارد.
ادواردو کاماوینگا، پدیده 17 ساله 
تیم رن فرانسه می  تواند گزینه ای ایده آل 
برای تحقــق این هدف باشــد اما همه 
چیز به رقم مورد نظر باشــگاه فرانسوی 
برای فروش بازیکنش بســتگی دارد. در 
ابتدای ماه جــاری، فلوریان مائوریس، 
مدیرورزشــی باشگاه رن گفت که حتی 
با دریافت پیشنهادی 80 میلیون یورویی 
هم حاضــر به فروش کاماوینگا نخواهد 

بود.
در خط حمله به نظر نمی رســد که 
رئال مادرید برنامه ای برای خرید بازیکن 
جدید داشته باشد مگر اینکه لوکا یوویچ 
یا لوکاس واســکس قبل از بســته شدن 

پنجره نقل و انتقالات فروخته شوند.
بــا اوج گیری کریم بنزمــا در این 

فصل و امید بــه بهبود وضعیت ادن آزار 
و پایــان دوران مصدومیــت طولانی او، 
زیــزو فعلًا نیازی به خرید مهاجم جدید 
ندارد. ضمن اینکه رئال مادرید همچنان 
مطمئن اســت کــه دو بازیکن جوانش 
وینیســیوس جونیور و رودریگو هم در 
مســیر تبدیل شدن به ستارگان سال   های 
آتی تیم هســتند. نباید فراموش کرد که 

رئال دو بازیکــن هجومی قرضی دیگر 
مانند مارتین اودگارد و تاکه فوســا کوبو 
را هــم در اختیار دارد که فصل گذشــته 
به صورت قرضی بــرای تیم های دیگر 
بــازی می کردنــد. اودگارد نروژی قرار 
اســت یک ســال دیگر هم قرضی برای 
سوســیداد بــازی کند، تیمــی که در آن 
خوش درخشــیده اســت. کوبو ملقب 

به مســی ژاپنی هم که فصل گذشــته در 
ترکیب مایــورکا عملکــرد قابل قبولی 
داشــت پس از ســقوط این تیم به دسته 
دوم، قرار اســت به تیمــی دیگر قرض 
داده شــود. از این رو به نظر نمی رسد که 
رئال مادرید با در اختیار داشتن این همه 
بازیکن بااستعداد و آینده دار برای تقویت 
قوای هجومی اش تحت فشار قرار داشته 

باشد.
خروجی های تابستانی

رئال مادریــد تا الان توانســته از 
فــروش اشــرف حکیمی بــه اینتر 40 
میلیون یورو درآمد کسب کند. این دفاع 
راست مراکشی که قابلیت بازی در چند 
پســت را دارد، پس از دو فصل حضور 
قرضی موفق در دورتموند، مســتقیماً به 

اینتر پیوســت چون طبــق گفته زیدان، 
رئال به حکیمی نیاز نداشــت. از این رو 
انتظــار می رود که رئــال مادرید آلوارو 
اودریوســولا را که به صورت قرضی در 
خدمت بایرن مونیخ اســت، برگرداند تا 
نقش ذخیره دنی کارواخال را ایفا کند. در 
همین حال انتظار می رود مارسلو رقابتی 
جذاب با فرلان مندی برای تبدیل شدن به 
دفاع چپ اصلی تیم داشته باشد. سرخیو 
رگیلون اما انتظارمی رود که در ســویا به 

حضور قرضی اش ادامه دهد. 
در خــط میانــی هــم در حالی که 
از مدت هــا پیش به نظر می رســید لوکا 
مودریچ در مســیر خــروج قرار دارد، او 
ماندنی شد و با عملکردی که در این فصل 
ارائــه کرد، یک فصــل دیگر هم ماندنی 
اســت و باید دید آیا رئــال مادرید برای 
تمدید قراردادش که در پایان فصل آینده 

منقضی می شود، برنامه ای دارد یا نه؟
در مورد برخــی دیگر از بازیکنان 
رئال مادرید اما شــرایط فــرق می کند. 
دنی ســبایوس، ماریانــو دیاس، خامس 
رودریگس و گرت بیل همگی بازیکنانی 
هســتند که در فهرست مازاد زیدان قرار 
دارنــد. در مورد ســبایوس، بازیکنی که 
زیدان هرگز با او چشــم در چشم نشده 
است، اگر آرسنال بحران زده بتواند پولی 
برای خریــد او پیدا کنــد، این بازیکن 

اسپانیایی یا به صورت قطعی یا برای یک 
فصل دیگر به صــورت قرضی در لندن 
خواهد ماند. ماریانو می تواند به فرانســه 
برگردد و در همین حال به نظر نمی رسد 
که رئــال مادرید برای فــروش خامس 
رودریگس با رقمی منطقی مشکل داشته 

باشد. 
در ایــن میان اما به نظر می رســد 
که فروش گــرت بیل برای رئالی ها یک 
معضل باشد. با وجود تبدیل شدن به یک 
نیمکت نشین محض در رئال مادرید و با 
همه جنجال هایــی که به خاطر حرکات 
اخیرش روی ســکوها )خوابیدن حین 
تماشــای بازی های تیم( به پا شده است، 
بیل اعلام کرده اســت، اگــر تیمی پیدا 
نشــود که حقوق نجومی مورد نظر او را 
بپردازد، با کمال میل می خواهد دو ســال 
باقی مانــده به پایان قراردادش را در رئال 

مادرید سپری کند.
بــا این اوصــاف و در مجموع هر 
اتفاقی که از الان تا شروع فصل آینده رخ 
دهد، نباید از زیدان انتظار ایجاد تغییراتی 
بنیــادی در تیمش را داشــت. در مقابل، 
گفته می شــود فلورنتینــو پرس تلاش 
می کنــد با گذراندن یک تابســتان بدون 
خرید کهکشانی، پول هایش را جمع کند 
تا ســال بعد برای خرید امباپه از پاریس، 

حرکتی جدی انجام دهد.

محمدرضا سالاری مطرح کرد:

کیش قهرمان شطرنج تیمی آنلاین هرمزگان شد
گروه ورزشــي - ســومین دوره 
رقابت های تیمی شطرنج آنلاین شهرهای 
هرمزگان روز یکشنبه با برتری تیم جزیره 
کیــش پایان یافت. در این دوره از رقابت ها 
کــه با حضور 10 تیم و ۹۵ شــطرنج باز به 
مدت ۹0 دقیقه بــه صورت آنلاین برگزار 
شــد، تیم جزیره کیش با کسب 1۹2 امتیاز 
مقام نخســت را به دســت آورد.  تیم های 
بستک نیز با 178 امتیاز و بندرعباس با 1۶۹ 

امتیاز به ترتیب دوم وسوم شدند.
ملیکا سالاری قهرمان شطرنج 

آنلاین بانوان هرمزگان شد
 ملیکا ســالاری در دوازدهمین دوره 
رقابت های شطرنج آنلاین بانوان هرمزگان 

موفق به کسب عنوان قهرمانی شد.
در این دوره از مسابقات پرنیان عبدی 
از بندرعباس و مریم ذاکری از میناب نیز به 
ترتیب مقام های دوم و سوم را کسب کردند.

۳ ایرانی در فصل جدید لیگ قهرمانان اروپا؟
گروه ورزشي - به نظر می رسد در 
فصــل بعدی لیگ قهرمانان اروپا 3 ایرانی با 

تیم های خود به رقابت بپردازند.
لیگ قهرمانان اروپا مهمترین رقابت 
باشــگاهی فوتبال اروپا است و هر از گاهی 
بازیکنان ایرانی نیز در این لیگ معتبر بازی و 
گلزنی کرده اند که آخرین آن سردار آزمون 
مهاجم تیم فوتبال ایران بوده است. اکنون به 
نظر می رسد برای فصل آینده لیگ قهرمانان 
اروپا می توان انتظــار 3 ایرانی در این لیگ 

معتبر داشت. سردار آزمون مهاجم تیم فوتبال 
ایران به واسطه قهرمانی در لیگ برتر روسیه 
جواز حضور در مرحله گروهی را به دست 
آورده است. این بازیکن در فصل قبل لیگ 
قهرمانان نیز با گلزنی توانســت درخشش 
خوبی داشته باشد. این مهاجم جوان، تعداد 
گل های خود در لیــگ قهرمانان اروپا را به 
عدد چهار رســاند و بهتریــن گلزن ایرانی 
در تاریــخ لیگ قهرمانان اروپا لقب گرفت. 
پیش از این »علی دایی« سال ها قبل با پیراهن 

هرتابرلین آلمان در لیگ قهرمانان اروپا، سه 
گل به ثمر رسانده بود. علیرضا جهانبخش 
نیز بعد از تجربه ناموفق در برایتون در آستانه 
بازگشــت به لیگ هلند و این بار تیم مطرح 

آژاکس است. 
 ایــن تیم هلندی نیز جواز حضور در 
لیگ قهرمانان اروپا را به دست آورده است 
و جهانبخش می تواند برای اولین بار حضور 
در این رقابت ها را تجربه کند. از پرتغال نیز 
خبر می رســد پورتو گوی رقابت از سایر 

تیم ها برای به خدمت گرفتن مهدی طارمی 
مهاجــم تیم فوتبال ایران را ربوده اســت و 
بازیکــن ایرانی در تابســتان راهی پورتو 
خواهد شــد. پورتو نیز بــه خاطر قهرمانی 
در لیگ برتر پرتغال، به صورت مستقیم در 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا حضور 

دارد.
رقابت این 3 ایرانی در فصل بعد لیگ 
قهرمانان می تواند این رویداد را برای ایرانی 

ها رویدادی هیجان انگیز تر کند.

اداره کل میراث فرهنگی و گردشگری و صنایع دستی استان هرمزگان در نظر دارد مناقصه عمومی یک مرحله اي  با ارزیابی کیفی)فشرده( اجراي پروژه ها بشرح  جدول 
ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزارنماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهادمناقصه گران و بازگشایی پاکت ها 
ازطریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت)ستاد(به آدرسwww.setadiran.irانجام خواهدشد ولازم است مناقصه گران درصورت عدم عضویت قبلی،مراحل ثبت 

نام درسایت مذکور ودریافت گواهی امضای الکترونیکی راجهت شرکت درمناقصه محقق سازند.تاریخ انتشار مناقصه درسامانه تاریخ99/05/14می باشد. 
-مهلت زمانی دریافت اسنادمناقصه ازسایت :از روز سه شنبه ساعت 13:00 مورخ 99/05/14 تا ساعت 19:00 روز سه شنبه مورخ99/05/21

- آخرین مهلت تحویل پیشنهادها به همراه سایراسناد تا ساعت 19:00روز دوشنبه مورخ 99/06/03مي باشد.
- مدت اعتبار پیشنهادها3ماه از آخرین مهلت تحویل پیشنهادها است.

- زمان بازگشایی پاکت ها: روز سه شنبه مورخ 99/06/04 درساعت 09:00 صبحمي باشد.
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر درخصوص اسنادمناقصه :

- آدرس : بندرعباس – بلوار علی ابن ابیطالب)ع( –نرســیده به میدان فرودگاه اداره کل میراث فرهنگی و گردشــگری و صنایع دستی استان هرمزگان – معاونت توسعه 
مدیریت و پشتیبانی)جلسه گشایش پیشنهادها در سالن جلسات این اداره کل برگزار مي گردد( .

- تلفن تماس :07633687197-07633687195 تماس حاصل نمائید.
اطلاعات سامانه ستادجهت انجام مراحل عضویت درسامانه:

آدرس دفترثبت نام :نام متصدی:آقای امیرمختارجوکار-بندرعباس-بلوار امام خمینی-خیابان اتوبوسرانی-ساختمان علی4- طبقه اول شرکت مهندسی یاس ارغوانی

نوبت اول:99/05/15
نوبت دوم:99/05/19

شناسه:928351

نوبت اول

اداره کل میراث فرهنگی ،گردشگری و صنایع دستی استان هرمزگان

آگهي مناقصه عمومي یک مرحله اي  با ارزیابی کیفی)فشرده(

اداره کل  میراث فرهنگی و گردشگری و صنایع دستی استان هرمزگان

مبلغ تضمين شرکت مدت زمان اجرابرآورد اوليه )ريال (شهرستان –شهر محل اجراموضوع مناقصهشماره فراخوانرديف
رتبه  مجاز شرکت در مناقصهدرمناقصه )ريال(

حداقل پايه 5-نيرو 728،924،966تا تاريخ 14،578،499،32099/06/31قشم – روستای دهخدااحداث شبکه برق –زير ساخت گردشگری دهخدا12099004172000011

حداقل پايه 5-نيرو583،835،770تا تاريخ 11،676،715،40199/06/31قشم –روستای دور بنیاحداث شبکه برق –زير ساخت گردشگری دور بنی22099004172000014


